
PROTOKÓŁ  nr LXXXI/10 
z  LXXXI Sesji Rady Gminy Ełk odbytej 

31 sierpnia 2010 roku 
w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Ełk 

                                         /Sesja zwołana w trybie nadzwyczajnym/ 

 

II..  OOttwwaarrcciiee  sseessjjii  ii  ssttwwiieerrddzzeenniiee  pprraawwoommooccnnoośśccii    

 

Przewodniczący Rady Gminy Ełk Mirosław Świderski o godz. 12:00 otworzył sesję                 
i po powitaniu radnych i gości oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie               
w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 
wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 
prawomocnych decyzji. 

/lista obecności radnych stanowi załączniki nr 1 do niniejszego protokołu/ 

  Ponadto udział w sesji wzięli: Wójt Gminy Ełk – Antoni Polkowski, Sekretarz 
Gminy Ełk  - Tomasz Jaworski, Skarbnik - Janina Słomkowska. 
 

IIII..  PPrrzzeeddssttaawwiieenniiee  ppoorrzząąddkkuu  oobbrraadd  

 
Przewodniczący Rady Gminy Ełk Mirosław Świderski przypomniał, że porządek 
dzisiejszej sesji przedstawia się następująco: 
 

I.   Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 
II.  Przedstawienie porządku sesji.  
III. Głosowanie i dyskusja nad uchwałami: 

1. Wniosek Państwa Januszewskich dotyczący stawki opłaty planistycznej. 
2. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenów zabudowy mieszkaniowej 
jednorodzinnej dz. nr 148/2 i 149 we wsi Straduny.  

3. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenu p.n. „Podgrodzie” k/Ełku. 

4. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie założenia Przedszkola 
Samorządowego w Nowej Wsi Ełckiej. 

5. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno-
Przedszkolnego w Nowej Wsi Ełckiej. 

6. Uchwała w sprawie utworzenia publicznej placówki wychowania 
przedszkolnego prowadzonej w innej formie wychowania przedszkolnego przy 
Szkole Podstawowej im. Jana Brzechwy w Nowej wsi Ełckiej.  

7. Uchwała w sprawie nadania im. Lecha Aleksandra Kaczyńskiego Szkole 
Podstawowej w Chełchach. 

8. Uchwała w sprawie nadania im. księdza Jerzego Popiełuszki Gimnazjum  
w Chełchach. 

9. Uchwała w sprawie zwolnienia z obowiązku realizacji zadań dydaktycznych 
w roku szk. 2010/2011 Dyrektora Szkoły Podstawowej im. W. Pileckiego w 
Rękusach. 

10. Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy w części wsi Sajzy, gm. Ełk. 
11. Uchwała uchylająca uchwałę nr LXXVIII/606/2010 w sprawie zatwierdzenia 
Planu Odnowy Miejscowości Barany. 
12. Uchwała uchylająca uchwałę nr LXIX/577/2010 w sprawie zatwierdzenia 
Planu Odnowy Miejscowości Straduny. 
13. Uchwała w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej. 
14. Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy Ełk na 2010 r.  

IV. Zakończenie sesji. 
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Jednocześnie Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy ktoś spośród 
radnych lub gości chciałby wystąpić z wnioskiem o dokonanie zmian w wyżej 
wymienionym porządku obrad. 

Wójt wystąpił z wnioskiem  o dodanie do porządku następujących uchwał: 

 
1. Uchwała w sprawie udzielenia dotacji powiatowi Ełckiemu. 
2. Uchwała w sprawie udzielenia dotacji powiatowi Ełckiemu. 
3. Uchwała w sprawie określenia wymagań jakie powinien spełniać 

przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na Prowadzenie 
działalności w zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami oraz 
prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk i 
spalarni zwłok zwierzęcych i ich części na terenie Gminy Ełk. 

4. Opinia Rady Gminy odnośnie poszerzenia strefy ciszy na Jeziorze Selment 
Wielki. 

5. Uchwała w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Straduny lata 
2010- 2017. 

6. Uchwała w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Barany lata 
2010- 2017. 

 
Radny Janusz Milewski wystąpił z wnioskiem o dodanie do porządku 
oświadczenia. Treść oświadczenia została odczytana. 
    
Głosowanie nad wprowadzeniem zmianGłosowanie nad wprowadzeniem zmianGłosowanie nad wprowadzeniem zmianGłosowanie nad wprowadzeniem zmian::::    
zazazaza----11115555, przeciw, przeciw, przeciw, przeciw----0 , wstrzymało głos0 , wstrzymało głos0 , wstrzymało głos0 , wstrzymało głos----0.0.0.0.        
Zmiany zostały przyjęte.Zmiany zostały przyjęte.Zmiany zostały przyjęte.Zmiany zostały przyjęte.    
    
Głosowanie nad przyjęciem nowego porządku:Głosowanie nad przyjęciem nowego porządku:Głosowanie nad przyjęciem nowego porządku:Głosowanie nad przyjęciem nowego porządku:    
zazazaza----15,15,15,15, przeciw przeciw przeciw przeciw----0 , wstrzymało głos0 , wstrzymało głos0 , wstrzymało głos0 , wstrzymało głos----0000....        
Porządek został przyjęty.Porządek został przyjęty.Porządek został przyjęty.Porządek został przyjęty.    
 

IIIIII..  GGłłoossoowwaanniiee  nnaadd  uucchhwwaałłaammii  

 
 
1. Wniosek Państwa Januszewskich dotyczący stawki opłaty planistycznej. 
 

Prośba wnioskodawców dotyczyła obniżenia stawki za opłatę planistyczną. 
Dotychczasowa stawka wynosi dla wszystkich 25%. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy ktoś spośród radnych ma 
pytania odnośnie przedstawionej uchwały. W wyniku braku pytań przystąpiono do 
głosowania nad uchwałą. 

    
Głosowanie nad Głosowanie nad Głosowanie nad Głosowanie nad  wnioskiem: wnioskiem: wnioskiem: wnioskiem: 
zazazaza----0000, przeciw, przeciw, przeciw, przeciw----15151515, wstrzymało głos, wstrzymało głos, wstrzymało głos, wstrzymało głos----0. 0. 0. 0.     
Wniosek został odrzucWniosek został odrzucWniosek został odrzucWniosek został odrzucony.ony.ony.ony.    

 
 

2. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenów zabudowy mieszkaniowej 
jednorodzinnej dz. nr 148/2 i 149 we wsi Straduny.  
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Uchwałę odnośnie planowania przestrzennego omówiła Monika Szczepanik.  
W uchwale odnośnie Stradun dokonana została zmiana przeznaczenia terenu                   
z zabudowy letniskowej na zabudowę mieszkaniową jednorodzinną.  

 Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy ktoś spośród radnych ma 
pytania odnośnie przedstawionej uchwały. W wyniku braku pytań przystąpiono do 
głosowania nad uchwałą. 

    
Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą: 
zazazaza----11113333, przeciw, przeciw, przeciw, przeciw----0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos----2222. . . .     
Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.    

 
3. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu p.n. „Podgrodzie” k/Ełku. 
 

Uchwałę odnośnie planowania przestrzennego omówiła Monika Szczepanik. 
Funkcja terenu nie zmieniła się. Dokonano jedynie w planie zmiany wielkości 
działek. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy ktoś spośród radnych ma 
pytania odnośnie przedstawionej uchwały. W wyniku braku pytań przystąpiono do 
głosowania nad uchwałą. 

    
Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą: 
zazazaza----11115555, przeciw, przeciw, przeciw, przeciw----0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos----0. 0. 0. 0.     
Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.    

 
4. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie założenia Przedszkola 

Samorządowego w Nowej Wsi Ełckiej. 
 
Uchwały odnośnie przedszkoli omówił Ireneusz Gorlo.  

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy ktoś spośród radnych ma 
pytania odnośnie przedstawionej uchwały. W wyniku braku pytań przystąpiono do 
głosowania nad uchwałą. 

    
Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą: 
zazazaza----11115555, przeciw, przeciw, przeciw, przeciw----0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos----0. 0. 0. 0.     
Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.    

 
5. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego w Nowej Wsi Ełckiej. 
 
Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy ktoś spośród radnych ma 

pytania odnośnie przedstawionej uchwały. W wyniku braku pytań przystąpiono do 
głosowania nad uchwałą. 

    
Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą: 
zazazaza----11115555, przeciw, przeciw, przeciw, przeciw----0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos----0. 0. 0. 0.     
Uchwała została podjętaUchwała została podjętaUchwała została podjętaUchwała została podjęta....    
 

6. Uchwała w sprawie utworzenia publicznej placówki wychowania 
przedszkolnego prowadzonej w innej formie wychowania przedszkolnego przy 
Szkole Podstawowej im. Jana Brzechwy w Nowej wsi Ełckiej.  
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Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy ktoś spośród radnych ma 
pytania odnośnie przedstawionej uchwały. W wyniku braku pytań przystąpiono do 
głosowania nad uchwałą. 

    
Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą: 
zazazaza----11115555, przeciw, przeciw, przeciw, przeciw----0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos----0. 0. 0. 0.     
Uchwała została podjętaUchwała została podjętaUchwała została podjętaUchwała została podjęta.... 

 
7. Uchwała w sprawie nadania im. Lecha Aleksandra Kaczyńskiego Szkole 

Podstawowej w Chełchach. 
 

/w tym momencie obrady opuścił  1 radny, aktualny stan -14/    
 

Dyrektor Zespołu Szkół Samorządowych w Chełchach omówił procedurę 
(uzasadnienie) wyboru patrona Szkoły Podstawowej oraz Gimnazjum. Zapoznał Radę 
z wynikami głosowania.  

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy ktoś spośród radnych ma 
pytania odnośnie przedstawionej uchwały. W wyniku braku pytań przystąpiono do 
głosowania nad uchwałą. 

    
Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą: 
zazazaza----11112222, przeciw, przeciw, przeciw, przeciw----1111, wstrzymało głos, wstrzymało głos, wstrzymało głos, wstrzymało głos----1111. . . .     
Uchwała została podjętaUchwała została podjętaUchwała została podjętaUchwała została podjęta.... 

 
8. Uchwała w sprawie nadania im. księdza Jerzego Popiełuszki Gimnazjum  

w Chełchach. 
 

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy ktoś spośród radnych ma 
pytania odnośnie przedstawionej uchwały. W wyniku braku pytań przystąpiono do 
głosowania nad uchwałą. 

    
Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą: 
zazazaza----11113333, przeciw, przeciw, przeciw, przeciw----0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos----1111. . . .     
Uchwała została podjętaUchwała została podjętaUchwała została podjętaUchwała została podjęta.... 

 
9. Uchwała w sprawie zwolnienia z obowiązku realizacji zadań dydaktycznych w 

roku szk. 2010/2011 Dyrektora Szkoły Podstawowej im. W. Pileckiego w 
Rękusach. 
 
Uchwałę taką Rada podejmowała co roku. Każdy Dyrektor ma obowiązek 

realizacji zadań dydaktycznych. 
Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy ktoś spośród radnych ma 

pytania odnośnie przedstawionej uchwały. W wyniku braku pytań przystąpiono do 
głosowania nad uchwałą. 

    
Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą: 
zazazaza----0, 0, 0, 0,  przeciw przeciw przeciw przeciw----12121212, wstrzymało głos, wstrzymało głos, wstrzymało głos, wstrzymało głos----2222. . . .     
Uchwała została Uchwała została Uchwała została Uchwała została odrzuconaodrzuconaodrzuconaodrzucona.... 

 
 
 
 



 5 

10. Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy w części wsi Sajzy, gm. Ełk. 
 

Radna Katarzyna Podbielska zwróciła uwagę, że zaproponowana przez 
wnioskodawców nazwa „Willanova” nie istnieje w słoniku języka polskiego. 
Jednocześnie zwrócono uwagę, że nadawane nazwy powinny być na danym terenie 
zbliżone tematycznie. Rada postanowiła, że niniejsza uchwała musi stanąć ponownie 
na posiedzeniu Komisji Rady Gminy. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 

    
GGGGłosowanie nad uchwałą:łosowanie nad uchwałą:łosowanie nad uchwałą:łosowanie nad uchwałą: 
zazazaza----0000, przeciw, przeciw, przeciw, przeciw----14,14,14,14, wstrzymało głos wstrzymało głos wstrzymało głos wstrzymało głos----0. 0. 0. 0.     
Uchwała Uchwała Uchwała Uchwała została odrzucona.została odrzucona.została odrzucona.została odrzucona. 
 

11. Uchwała uchylająca uchwałę nr LXXVIII/606/2010 w sprawie zatwierdzenia 
Planu Odnowy Miejscowości Barany. 

 
/w tym momencie do obrad dołączył 1 radny, aktualny stan -15/    

 
W związku z zaistniałymi błędami dotychczasowe uchwały odnośnie Planów 

Odnowy Miejscowości Barany i Straduny  należy uchylić. Jednocześnie 
przygotowane zostały poprawione plany obu miejscowości. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy ktoś spośród radnych ma 
pytania odnośnie przedstawionej uchwały. W wyniku braku pytań przystąpiono do 
głosowania nad uchwałą. 

    
Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą: 
zazazaza----11115555, przeciw, przeciw, przeciw, przeciw----0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos----0. 0. 0. 0.     
Uchwała została podjętaUchwała została podjętaUchwała została podjętaUchwała została podjęta.... 
 

12. Uchwała uchylająca uchwałę nr LXIX/577/2010 w sprawie zatwierdzenia 
Planu Odnowy Miejscowości Straduny. 

 
Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy ktoś spośród radnych ma 

pytania odnośnie przedstawionej uchwały. W wyniku braku pytań przystąpiono do 
głosowania nad uchwałą. 

    
Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą: 
zazazaza----11115555, przeciw, przeciw, przeciw, przeciw----0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos----0. 0. 0. 0.     
Uchwała została podjętaUchwała została podjętaUchwała została podjętaUchwała została podjęta.... 
 

13. Uchwała w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej. 
 

Treść uchwały omówiła Skarbnik.  
 
Podjęcie uchwały dotyczącej procedury uchwalania budżetu gminy oraz  rodzaju                              

i szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu podyktowane jest 
dostosowaniem przepisów wewnętrznych do ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r.o finansach publicznych 
obowiązującej  od dnia  01-01-2010 r.  
Zgodnie z art.234 wymienionej ustawy organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego                     
w uchwale w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej określa w szczególności: 
- wymaganą szczegółowość projektu budżetu, 
- terminy obowiązujące w toku prac nad projektem uchwały budżetowej,  
  wymogi dotyczące uzasadnienia i materiały informacyjne. 
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 Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy ktoś spośród radnych ma 

pytania odnośnie przedstawionej uchwały. W wyniku braku pytań przystąpiono do 
głosowania nad uchwałą. 

    
Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą: 
zazazaza----11115555, przeciw, przeciw, przeciw, przeciw----0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos----0. 0. 0. 0.     
Uchwała została podjętaUchwała została podjętaUchwała została podjętaUchwała została podjęta.... 
 

14. Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy Ełk na 2010 r.  
 

Zmiany jakie zaszły w uchwale budżetowej omówiła Skarbnik. 
 

/w tym momencie obrady opuścił 1 radny, aktualny stan -14/    
 
Zmiany w planie dochodów wynikają z: 
1/ decyzji Wojewody Warmińsko- Mazurskiego nr FB 131/2010 z dnia 19 sierpnia 2010 r. 
 w sprawie zmniejszenia dotacji celowej w dziale 852 rozdz. 85213 o kwotę 7 364 zł, 
2/ umów o dofinansowanie projektów: 
- „Uczenie się przez całe życie – dział 801, rozdział 80195, § 2001 kwota 62 200 zł, 
- „Z ekologią za pan brat” – dział 900, rozdział 90011, § 2440 kwota 3 000 zł, 
- dofinansowanie z Europejskiego Funduszu Rozwoju dodatkowych zajęć z języka angielskiego – 
   dział 801, rozdział 80195  § 2700 kwota  2 000,00zł, 
3/ realizacji wpływów za korzystanie ze środowiska  - dział 900, rozdział 90019 § 0690 kwota   
   331 590,16 zł, 
4/ porozumienia z Powiatem Ełckim w sprawie wspólnej realizacji inwestycji  drogowych dział 600, 
rozdział 60016, § 6620 kwota 160 000 zł, 
5) zwrotów dotacji wydatkowanych niezgodnie z przeznaczeniem lub pobranych w nadmiernej 
wysokości 1 000 zł (zwrot świadczeń rodzinnych). 
Plan dochodów zwiększa się (per-saldo) o kwotę  552 426,16zł, i wynosi po zmianie 33 859 191,20 zł.  
 
Zmiany w planie wydatków polegają na: 
- zmniejszeniu planu wydatków bieżących(per-saldo) o kwotę 170 285,84 zł, w tym rozwiązanie 
rezerwy ogólnej w kwocie 100 000 zł oraz przeniesieniu limitu    wydatków między działami i 
rozdziałami klasyfikacji budżetowej (zał. nr 2),  
- zwiększeniu  wydatków inwestycyjnych (per-saldo) o kwotę  2 132 712,00 (zał. nr 3 i 3a ), 
- zmniejszenia pozostałych wydatków majątkowych o kwotę 1 000 000 zł. 
Plan wydatków zwiększa  się (per-saldo) o kwotę 962 426,16  zł, 
 i wynosi po zmianie 38 869 191,20 zł 

 
Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy ktoś spośród radnych ma 

pytania odnośnie przedstawionej uchwały. W wyniku braku pytań przystąpiono do 
głosowania nad uchwałą. 

    
Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą: 
zazazaza----11114444, przeciw, przeciw, przeciw, przeciw----0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos----0. 0. 0. 0.     
Uchwała została podjętaUchwała została podjętaUchwała została podjętaUchwała została podjęta....    
 

/W tym momencie Przewodniczący Rady zarządził 5  minutową przerwę/ 

    
/Po przerwie  do obrad dołączył 1 radny, aktualny stan -15/    

 
 
 
 



 7 

15. Uchwała w sprawie udzielenia dotacji powiatowi Ełckiemu. 
 

Uchwała dotyczyła udzielenia dotacji Powiatowi Ełckiemu w formie dotacji 
celowej w wysokości 158 000,00 zł (słownie zł: sto pięćdziesiąt osiem tysięcy) na 
wykonanie inwestycji drogowej pod nazwą „Przebudowa ulicy Zamkowej w ciągu 
drogi powiatowej nr 1864N na odcinku od skrzyżowania z ulicą Wojska 
Polskiego do granicy miasta Ełk” w części dróg leżących na terenie gminy Ełk tj. 
części skrzyżowania z drogami gminnymi, drogi dojazdowej do Agencji 
Nieruchomości Rolnych oraz do budynków wielorodzinnych leżących przy drodze 
Gminy Ełk.  

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy ktoś spośród radnych ma 
pytania odnośnie przedstawionej uchwały. W wyniku braku pytań przystąpiono do 
głosowania nad uchwałą. 

    
Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą: 
zazazaza----11112222, przeciw, przeciw, przeciw, przeciw----0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos----3.3.3.3.        
Uchwała została podjętaUchwała została podjętaUchwała została podjętaUchwała została podjęta....    
 

16. Uchwała w sprawie udzielenia dotacji powiatowi Ełckiemu. 
 

Uchwała dotyczyła udzielenia dotacji Powiatowi Ełckiemu w formie dotacji 
celowej w wysokości 805 000,00 zł (słownie zł: osiemset pięć tysięcy) na wykonanie 
inwestycji drogowej pod nazwą „Przebudowa drogi powiatowej nr 1864 N o 
przebiegu: droga wojewódzka nr 667 - Monety - Zdedy - Mostołty - Ełk na 
odcinkach w miejscowościach: Tracze, Mąki, Szarejki w gminie Ełk”. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy ktoś spośród radnych ma 
pytania odnośnie przedstawionej uchwały. W wyniku braku pytań przystąpiono do 
głosowania nad uchwałą. 

    
Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą: 
zazazaza----11112222, przeciw, przeciw, przeciw, przeciw----0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos----3333. . . .     
Uchwała została podjętaUchwała została podjętaUchwała została podjętaUchwała została podjęta....    
 

17. Uchwała w sprawie określenia wymagań jakie powinien spełniać 
przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na Prowadzenie 
działalności w zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami oraz 
prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk                 
i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części na terenie Gminy Ełk. 

 
Treść uchwały omówiła Danuta Kowalewska. Uchwała określa szczegółowe 

wymagania jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie 
zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie: 

1) prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt, także grzebowisk i spalarni 
zwłok zwierzęcych i ich części 

2) ochrony przed bezdomnymi zwierzętami 
 
Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy ktoś spośród radnych ma 

pytania odnośnie przedstawionej uchwały. W wyniku braku pytań przystąpiono do 
głosowania nad uchwałą. 

    
Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą: 
zazazaza----11115555, przeciw, przeciw, przeciw, przeciw----0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos----0. 0. 0. 0.     
Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.    
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18. Opinia Rady Gminy odnośnie poszerzenia strefy ciszy na Jeziorze Selment 
Wielki. 

 
Danuta Kowalewska poinformowała radnych, że wpłynęło pismo od 

mieszkańców odnośnie przedłużenia strefy ciszy na Jeziorze Selment Wieki z prośbą 
o Rady Gminy o wyrażenie opinii w/w sprawie. Zgodnie z kompetencjami cała 
załączona do wniosku  dokumentacja została wysłana do Starosty. 

Głos w dyskusji zabrała sołtys wsi Szeligi - Buczki Ewa Lewicka. 
Powiedziała, że pismo jest od działkowiczów. Odczytała swoją opinię na temat strefy 
ciszy, wspomniała także o hałasie jaki powodują skutery wodne. Należy stworzyć 
regulamin, który by określał warunki pływania skuterów wodnych. 

W nawiązaniu do wypowiedzi Sołtysowej Sekretarz Gminy zwrócił uwagę na 
fakt, że teren dozwolony na pływanie skuterów wodnych jest bardzo mały co 
powoduje zagęszczenie tych pojazdów i hałas. Należy pomyśleć nad rozwiązaniem 
tego problemu i może nad zmianą dozwolonego obszaru. Padła propozycja 
otworzenia przynajmniej w okresie letnim większej powierzchni jeziora dla skuterów.  

Poruszono także kwestię napowietrzania jeziora przez skutery. 
Radna Pobielska zwróciła uwagę, ze można by było wykorzystać 

wąskotorówkę i zorganizować imprezę pod nazwą „Przystanek Mrozy”. 
W związku z czym zostanie przygotowana odpowiednia opinia, która nie 

zezwala na rozszerzenie dotychczasowej strefy ciszy. Przewodniczący Rady zwrócił 
się z pytaniem, czy ktoś spośród radnych ma pytania odnośnie przedstawionej opinii. 
W wyniku braku pytań przystąpiono do głosowania nad opinią odnośnie 
niewprowadzania strefy ciszy na wnioskowanym terenie. 

    
Głosowanie nad opinią:Głosowanie nad opinią:Głosowanie nad opinią:Głosowanie nad opinią: 
zazazaza----11115555, przeciw, przeciw, przeciw, przeciw----0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos----0000. . . .     
Opinia została przyjętaOpinia została przyjętaOpinia została przyjętaOpinia została przyjęta....    
 

19. Uchwała w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Straduny lata 
2010- 2017. 

 
Plany Odnowy Miejscowości Barany i Straduny zostały wcześniej uchwalone 

ale ze względu na błędy musiały być wycofane. Teraz zostały na nowo opracowane 
zgodnie z wytycznymi Urzędu Marszałkowskiego i musiały zostać ponownie 
uchwalone.  

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy ktoś spośród radnych ma 
pytania odnośnie przedstawionej uchwały. W wyniku braku pytań przystąpiono do 
głosowania nad uchwałą. 

    
Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą: 
zazazaza----11115555, przeciw, przeciw, przeciw, przeciw----0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos----0. 0. 0. 0.     
Uchwała została podjętaUchwała została podjętaUchwała została podjętaUchwała została podjęta....    
 

20. Uchwała w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Barany lata 
2010- 2017. 

 

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy ktoś spośród radnych ma 
pytania odnośnie przedstawionej uchwały. W wyniku braku pytań przystąpiono do 
głosowania nad uchwałą. 

Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą: 
zazazaza----11115555, przeciw, przeciw, przeciw, przeciw----0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos----0. 0. 0. 0.     
Uchwała została podjętaUchwała została podjętaUchwała została podjętaUchwała została podjęta....    
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/w tym momencie obrady opuścił 1 radny, aktualny stan -14/    
 
21. Oświadczenie Rady Gminy w sprawie dożynek powiatowych. 

 
Radna Katarzyna Podbielska powiedziała, żer nie zgadza się z treścią 

oświadczenia. Rolnicy dziękują za plony w kościołach, a nie na imprezach. 
Zaproponowała, że w dobie kryzysu może należy odstąpić także od organizacji 
dożynek gminnych. Wójt wyjaśnił, że budżet gminy dożynki będą kosztowały 45 tys., 
a reszta pieniędzy pochodzi od sponsorów. Radny Kulik zapytał, jaki jest powód 
rezygnacji z dożynek? Sekretarz odpowiedział, że starostwo zrezygnowało z dożynek 
powiatowych organizując w to miejsce Dni Powiatu Ełckiego. Impreza zmieniła formę. 

Wójt wyjaśnił, że o imprezie organizowanej w Mrozach usłyszał z radia. Prośba           
o udostępnienie miejsca na imprezę wpłynęła już po podaniu do publicznej 
wiadomości.  
Radna Truszkowska zapytała czemu ma służyć wydanie tego oświadczenia? Radna 
Rusiecka i Radny Kulik  zaproponowali, żeby nie wywoływać konfliktów ze 
starostwem. Radna Podbielska zwróciła uwagę na to żeby nie robić z tej sprawy 
kampanii politycznej. Dodała również, że dla ludzi pracujących na roli nie jest 
najważniejsze czy będzie wielka impreza podsumowująca żniwa. Rolnicy dziękowali 
w kościołach za udany rok i pomyślne plony, a to czy przyjedzie jakaś ważna 
osobistość na dożynki to była sprawa mało ważna.  

    
Głosowanie nad oświadczeniem:Głosowanie nad oświadczeniem:Głosowanie nad oświadczeniem:Głosowanie nad oświadczeniem:  
zazazaza----9999, przeciw, przeciw, przeciw, przeciw----5555, wstrzymało głos, wstrzymało głos, wstrzymało głos, wstrzymało głos----0. 0. 0. 0.     
Oświadczenie zostało przyjęte.Oświadczenie zostało przyjęte.Oświadczenie zostało przyjęte.Oświadczenie zostało przyjęte.    
 
Radca prawny Andrzej Chmielecki przypomniał Radzie, że do 12 września należy 
złożyć oświadczenia majątkowe w związku z mijającą kadencją. 

IIVV..  ZZaakkoońńcczzeenniiee  sseessjjii    

          

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady o godz. 14:00 
zamknął sesję.   
 

 
Protokołowała:                                                            Przewodniczył: 

           Joanna Krzemińska                                                                       Mirosław Świderski 


